

ICESM 2018

2018 5th International Conference on Economics, Society and Management

July 05-07, 2018 / Beijing, China

www.icesm.org



Publication/出版说明

The accepted papers by Journal of Economics, Business and Management (JOEBM), which is an international academic open access journal which gains a foothold in Singapore, Asia and opens to the world. It aims to promote the integration of Economics, Business and Management

为保证本次会议的学术质量，吸引更多的原创高水平学术论文，现公开征稿，欢迎广大从事经济、社科及管理教学、科研人员和学生踊跃投稿。本次会议所有文章将由程序委员会严格审核，并推荐出版到国际著名期刊JOEBM。

Journal of Economics, Business and Management (JOEBM)
ISSN: 2301-3567
Frequency: Quarterly (2013-2014); Monthly (Since 2015)
DOI: 10.18178/JOEBM

Abstracting/ Indexing: Engineering & Technology Library, Electronic Journals Library, Ulrich's Periodicals Directory, MESLibrary, Google Scholar, Crossref, and ProQuest.

Important Dates/重要日期

Paper Submission:
投稿截止日期 :

May 25, 2018
2018年5月25日

Notification Deadline:
录用通知日期 :

June 10, 2018
2018年6月10日

Registration Deadline:
注册截止日期 :

June 20, 2018
2018年6月20日

Conference Dates:
会议日期 :

July 05-07, 2018
2018年7月5-7日

2018 5th International Conference on Economics, Society and Management (ICESM 2018) will be held in Grand Gongda Jianguo Hotel, Beijing, China during July 05-07, 2018. ICESM aims to bring together researchers, scientists, engineers, and scholar students to exchange and share their experiences, new ideas, and research results about all aspects of Economics, Society and Management, and discuss the practical challenges encountered and the solutions adopted.

2018年第五届经济、社科及管理国际会议由IEDRC与北京工业大学联合主办，将于2018年7月5-7日在中国首都北京，北京工大建国饭店召开。本次会议主要目的在邀请国内外相关领域之学者、专家、企业管理者对商业与管理领域议题进行研究成果发表、研讨与座谈，以期对此议题做深入之分析与理解，扩大理论与实务的互动，促商业与管理的发展。

Submission Method/投稿方式

1. Email: icesm@iedrc.net (邮箱投稿)
2. Electronic Submission System:
<https://cmt3.research.microsoft.com/User/Login?ReturnUrl=%2FICESM2018> (投稿系统)

Call for Papers/大会主题

2018 5th International Conference on Economics, Society and Management (ICESM 2018) is the premier forum for scientists, researchers and students to discuss and exchange their new ideas, novel results, work in progress and experience on all aspects of Economics, Society and Management. Topics of particular interest include, but are not limited to:

ICESM 2018欢迎以下主题相关的文章投稿，但不仅限于以下主题：

Accounting
Advertising Management
Product Management
Business Ethics
Business Intelligence
Business Information Systems
Business Law
Labor Economics
Labor Relations
Human Resource Management
Global Business
Supply Chain Management

会计学
广告管理
产品管理
商业道德
商业智能
商务信息系统
商业法
劳动经济学
劳资关系
人力资源管理
全球商务
供应链管理

Contact Us/联系方式

Conference Secretary: Zeke Zhou
Email: icesm@iedrc.net
Tel: +852-3500-0005 (Hong Kong)
+1-313-263-4817 (USA)
+86-28-86528478 (China)